
Kommunstyrelsen 191106 

33 Uppdrag till Trelleborgshem om avyttring av fastigheter 

 

Reservation 

Miljöpartiet yrkar avslag till ärendet. Att sälja ett fastighetsbestånd till ett värde på uppåt en miljard 

före utgången av 2020 är orimligt kort tid, en så pressad tidplan gör sannolikt att försäljningsvärdet 

inte kan maximeras. Vi anser vidare att en utförsäljning av allmännyttan i grunden är fel, och att 

Trelleborgshems styrelse själv bäst avgör om och när försäljning av dess fastigheter är motiverat. 

Yttrandet från Trelleborgshem, vilka har hörts tack vare den riktiga oppositions återremissyrkande på 

kommunfullmäktige, stärker oss i beslutet att förslaget bör avslås. Att ärendet inte kunde invänta 

Hyresgästföreningens svar är olyckligt. Miljöpratiet ser det som viktigt att de som berörs av beslut 

skal höras innan klubban faller. 

 

Emil Samnegård, 

Ledamot i kommunstyrelse 

Miljöpartiet de Gröna i Trelleborg 

 


